
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD2
2010–09–30

Studierådsmötesprotokoll 2010–09–30

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Mattias Jernberg
Philip Holgersson
Gustav Orest Sällberg
Peter Seimar
Axel Keskikangas
Anton Martinsen Från §11

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Val av
mötessekreterare

Mattias Jernberg var dum nog att på distans godkänna mötets
val av sekreterare.

Mötet beslöt

att välja Mattias Jernberg till mötessekreterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Protokollet från SRD2, 2010-09-15, godkändes med förestående
ändringar.

§7 Meddelanden Albin meddelade om fortskridandet av kursutvärderingar som
är mestadels klara för tillfället.

Flera mötesdeltagare meddelade att Sofia Mattssons stol figure-
rat på bild under HTM1.

Albin meddelade att HTM2 kommer att bli ett drygt (aka. mo-
tionsrikt) möte.

§8 Beslutsuppföljning Albin har följt upp kursutvärderingarna. Det har konstaterats att
det var bättre förr, så även elektronikkursen. Dock ska elektroni-
ken bli bättre nästa år (men den var fortfarande bättre förr).

Mötet beslöt

att godkänna beslutsuppföljningen.

§9 Valärenden Inga valärenden fanns att behandla.

§10 Informationsmöte Albin planerar att med hjälp av kaffe och kakor kidnappa ettor,
ev. nollor, och andra villiga till ett mörkt och kallt rum varefter
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information om kursombud och kursutvärdering ska ges. Detta
är även tänkt att locka mer folk till Studierådet.

§11 Övrigt Mötet beslöt

att delegera studiebevakningen av Kinainriktningen till Edward
Linderoth-Olson tillsvidare.

Datorkommunikationskursen (ETS052) har för få labbplatser för
antalet registerade på kursen. Detta kommer diskuteras med kur-
sansvarig Johan M. Karlsson.

Människan samspel med tekniska system (MAMA01) har dåligt
upplägg där det förr diskuteras arbetsmiljö än till exempel inter-
aktion och användargränssnitt.

Förra årets omgång av Datorer i System (EDAA05) fick beröm av
andraårsstudenterna då den nu upplevdes som mycket relevan-
tare för utbildningen än vad den gjort i ettan.

§12 Skitsnack Flera deltagare tyckte att Fias reaktion på HTM1 mötet (angåen-
de den där stolen) skulle läggas upp på dTube för eftervärlden.

§13 OFMA SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat kl 12:38.

Vid protokollet

Mattias Jernberg
Mötesekreterare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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